大学英语六级听力部分模拟试题(三) PDF转换可能丢失图 片或格式,建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/497/2021_2022__E5_A4_A7_ E5_AD_A6_E8_8B_B1_E8_c84_497865.htm Part Comprehension (20 minutes) SECTION A1. A) Prepare the coming exam carefully. B) Suggest a place to find his book.C) Try to find the book in his desk. D) Claim that he has lost the book.2. A) She has already seen the movie. B) The movie is out of date.C) She has to do her project. D) Her computer is down.3. A) Environment of the lecture. B) Topic of the lecture. C) Date of the lecture. D) Listeners ' remarks about the lecture.4. A) Study marine biology. B) Go to the beach.C) Go to attend the biology class. D) Buy some textbooks.5. A) She cannot remember the title of the film.B) She has temporarily forgotten the name.C) This film is very excellent.D) The name is rather difficult to pronounce.6. A) Jun 15th. B) Jun 5th. C) Jun 25th. D) Jun 20th.7. A) 17 dollars. B) 8.5 dollars. C) 20 dollars. D) 10 dollars.8. A) Follow the woman. B) Finish his project.C) Help the woman count. D) Help the woman .9. A) She should not buy that new dress. B) She can buy the dress later. C) She should be careful about spending money. D) She should buy it right now.10. A) He is now enjoying the weather. B) He is out for vacation. C) He is sick. D) He is studying a project about weather.1. 【试题分析】客观事实 题.【详细解答】lost-and-found desk相当于失物招领处.该女士 建议该男士去失物招领处看看. 2. 【试题分析】因果关系题.【 详细解答】由于快交计算机程序因此不能去看电影.approach the deadline指快到期.3. 【试题分析】客观事实题.【详细解答

】该女士认为演讲的主题很精彩,但是环境拥挤且有点吵, 即不满意环境.因此A)选项正确. 4. 【试题分析】否定关系题. 【详细解答】该男士说他也还没买海洋生物课的教科书,并 表示出了兴趣.因此下一步他们很有可能一起去买.D)选项正 确. 5. 【试题分析】否定关系题.【详细解答】关键词汇:on the tip of someone's tongue.一时想不起来.该男士声称自己只是一 时想不起来.答案: B). 6. 【试题分析】时间数字题.【详细解答 】注意到女士回答为Jun 15th且是十天以后,因此B)为正确答 案.7.【试题分析】价钱数字题.【详细解答】注意回答说买2 磅85折,一磅原价是10美元,两磅价格应是2*10*85%=17美 元,A)正确.8.【试题分析】判断推理题.【详细解答】关键 词组give somebody a hand(帮助), count on(指望),stand behind(支持).因此该男士回答是会给予帮助.9. 【试题分析】客观事 实题.【详细解答】从该男士的回答中可以看出他建议女士合 理花钱,因此C)选项正确. 10.【试题分析】关键词汇题.【详细 解答】关键词汇:under the weather: 表示某人生病. John 生病因 此未来上课. C)选项正确. 100Test 下载频道开通, 各类考试题 目直接下载。详细请访问 www.100test.com